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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Blatnici ,   

konaného dňa 26.2.2018 

 
Číslo : 54/2018              V Blatnici,27.2.2018 

 

Prítomní poslanci OZ : 

 

Ing. Ivica Súkeníková – starostka obce, 

Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec,  Vladimír Froľa, 

Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

 

Neprítomný : Vladimír Ďuris 

 

Kontrolór obce  : Ing. Ľudovít Smik  

 

Za OcÚ :  Ing. Ján Kohútka, Miroslava Štanclová 

 

 

 

P r o g r a m      O Z : 

 

 

1.  Otvorenie, schválenie programu 

2.   Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

3.   Kontrola uznesení z posledného zasadnutia OZ 

4.   Prejednanie žiadostí Poľovníckeho združenia Jasienok o kúpu resp. 

      dlhodobý prenájom chatky na parcele reg. C 978/2 v areáli ATC pod Zá- 

      horím, ktorá slúži ako recepcia 

5.   Prejednanie žiadosti Juraja Martvoňa ohľadom parciel na výstavbu nových 

      rodinných domov 

6.   Prejednanie formy prenájmu ATC pod Záhorím 

7.   R ô z n e 

8.   Diskusia 

9.   Návrh na uznesenie 

10. Záver 

 

R o k o v a n i e 
 

 

1.Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce privítaním prítomných          

poslancov, ktorí sa zúčastnili zasadnutia OZ. Obecné zastupiteľstvo vzhľadom  
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k nadpolovičnej účasti poslancov bolo právoplatné pre jeho rokovanie a prijatie 

uznesení v zmysle zákona o obecnom zriadení. Starostka obce oboznámila poslancov 

OZ s programom  zasadnutia obecného zastupiteľstva.   

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  program  zasadnutia  OZ. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Froľa, 

Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : Vladimír Ďuris 

 

Program  zasadnutia OZ bol jednohlasne schválený. 

 

 

 

2. Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

  

Za overovateľov zápisnice boli určení : Vladimír Froľa a Ing. Jaroslav Bágel, 

do návrhovej komisie boli navrhnutí : Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

a Mgr. art. Karol Čičmanec.  Za zapisovateľku bola určená : Miroslava Štanclová. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje overovateľov zápisnice, návrhovú komisiu a zapiso- 

vateľku zápisnice zo zasadnutia  OZ. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Froľa, 

Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný :  Vladimír Ďuris 

 

Uvedené návrhy boli jednohlasne schválené. 

 

 

3. Kontrola uznesení z posledného zasadnutia OZ 

  

V tomto bode programu starostka obce informovala o plnení uznesení z posledného 

zasadnutia OZ a konštatovala, že uznesenia sú splnené. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie kontrolu plnenia uznesenia z posledného OZ. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec,  Vladimír Froľa, 

Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : Vladimír Ďuris 
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4.  Prejednanie žiadosti Poľovníckeho združenia Jasienok o kúpu resp. dlhodobý 

     prenájom chatky na parcele reg. C 978/2 v areáli ATC pod Záhorím, ktorá 

     slúži ako recepcia 

 

 Starostka obce prečítala poslancom OZ žiadosť Poľovníckeho združenia 

Jasienok o odkúpenie resp. dlhodobý nájom chatky, ktorá slúži ako recepcia 

pri vchode do ATC pod Záhorím. Po diskusii poslancov bolo navrhnuté a neskôr 

odsúhlasené vziať na vedomie žiadosť Poľovníckeho združenia Jasienok a prizvať 

zástupcu združenia na najbližšie zasadnutie OZ – na vysvetlenie zámeru kúpy resp. 

prenájmu chatky. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Poľovníckeho združenia Jasienok 

a prizvanie zástupcu poľovníckeho združenia na najbližšie zasadnutie OZ.  

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Froľa, 

Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný :  Vladimír Ďuris 

 

5.  Prejednanie žiadosti Juraja Martvoňa ohľadom parciel na výstavbu nových 

     rodinných domov 

 

 Juraj Martvoň zaslal žiadosť na obec ohľadom vyjadrenia k pozemkom, 

ktoré sú v jeho vlastníctve – jedná sa o parcely KN-E č. 1097/3, 1097/7, 1097/4, 

1097/5,1097/501 a KN-C 1097/3 k.ú. Blatnica. Na pozemkoch plánuje vytvoriť 

stavebné pozemky (v počte 10 stavebných pozemkov). Poslanci OZ berú na ve- 

domie žiadosť J. Martvoňa a nemajú námietky k výstavbe rodinných domov 

s tým, že žiadateľ si na svoje náklady vybuduje inžinierske siete a prístupovú 

cestu. Tieto parcely sa nachádzajú na území, ktoré je určené na zastavanie 

pre IBV obce. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Juraja Martvoňa ohľadom 

parciel na výstavbu RD s tým, že žiadateľ si vybuduje inžinierske siete a prístu- 

povú cestu na svoje náklady – inak nemá námietky k výstavbe RD. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Froľa, 

Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný :  Vladimír Ďuris 

 

6.  Prejednanie formy prenájmu ATC pod Záhorím 

 

 V tomto bode programu starostka obce informovala poslancov OZ o tom, 

že p. Juraj Kováč vypovedal nájomnú zmluvu. Je potrebné rozhodnúť formu pre- 
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nájmu ATC na ďalšie roky. Po diskusii a dohovore poslancov OZ bola navrhnutá 

obhliadka areálu ATC, ktorá sa uskutoční do najbližšieho zasadnutia OZ. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie ukončenie nájomnej zmluvy ATC a navrhu- 

je obhliadku ATC do nasledujúceho zasadnutia OZ. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Froľa, 

Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný :  Vladimír Ďuris 

 

7.  R ô z n e 

 

V tomto bode starostka obce informovala poslancov OZ  o   : 

 

- potrebe zvýšenia ceny za hrobové miesta, nakoľko náklady na údržbu cinto- 

rína (kosenie, spotreba vody) sú z roka na rok vyššie. Preto navrhujeme 

zvýšenie z poplatku z 3,31 € na 10,00 €, z 6,64 € na 20,00 € a z 49,79 € 

na 150,00 €. Poplatky sa platia na 10 rokov – príloha č. 1 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh úpravy cien za hrobové miesta nasledovne : 

Na 10,00 €, na 20,00 € a na 150,00 €. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Froľa, 

Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný :  Vladimír Ďuris 

 

- potrebe schválenia sumy na financovanie centier voľného času. V minulom 

roku sme poskytli 40,00 € na 1 dieťa 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje sumu 40,00 € na jedného žiaka pre financovanie 

centier voľného času. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Froľa, 

Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný :  Vladimír Ďuris 

 

informácii a schválení vstupu obce do MAS – ky Turiec, kde po 4 rokoch sme 

dostali štatút masky a prísľube finančných prostriedkov - vychádza to na jednu 

obec cca 25.000,00 €, ale podľa pokynov je potrebné vypracovať projekt 

a požiadať z aktuálnych výziev. Keďže máme na cestu v Sokolčiach spracovanú 

          projektovú dokumentáciu dala by sa táto finančná čiastka na opravu časti  
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tejto cesty. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o získaní štatútu MAS-ky 

Turiec. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Froľa, 

Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný :  Vladimír Ďuris 

 

- o potrebe prijatia uznesenia na výmaz bývalej Prevádzkárne MNV Blatni- 

ca, ktorá figuruje v obchodnom registri a je potrebné požiadať o jej vy- 

mazanie resp. zrušenie. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Blatnici ruší Miestny národný výbor – prevádzkáreň 

bez právneho nástupcu. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Froľa, 

Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný :  Vladimír Ďuris 

 

- starostka obce odovzdala komisii verejného záujmu pri OZ, ktorá pracuje 

v zložení Magdaléna Kozáková, Vladimír Froľa a Vladimír Ďuris majet- 

kové priznanie za rok 2017 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie podanie majetkového priznania starostky 

obce. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Froľa, 

Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný :  Vladimír Ďuris 

 

- úprave rozpočtu obce č. 1, ktorú poslanci OZ dostali spolu s pozvánkami 

na zasadnutie OZ k preštudovaniu. Bežné príjmy po úprave predstavujú 

sumu 458.599,00 €, bežné výdavky predstavujú sumu 458.838,00 €, kapi- 

tálové  výdavky predstavujú 16.400,00 € a príjmové finančné operácie 

predstavujú sumu 17.252,00 € - príloha č. 2 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje úpravu rozpočtu obce č.1 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Froľa, 

Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 
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Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný :  Vladimír Ďuris 

 

- kontrolór obce Ing. Ľudovít Smik informoval poslancov OZ o ukončenej kontro- 

le, ktorá sa týkala kontroly bežných výdavkov rozpočtu v položke – všeobecné 

verejné služby v roku 2016 – v rozpočte schválená čiastka 89.228,00 € - skutoč- 

né čerpanie vo výške 85.075,90 € - t.j. 95,34%. Je možné konštatovať, že finan- 

čné prostriedky boli čerpané hospodárne a účelne. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o ukončenej kontrole č. 6/2017. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Froľa, 

Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný :  Vladimír Ďuris 

 

- kontrolór obce Ing. Ľudovít Smik predložil poslancom OZ správu o kontról- 

nej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2017.  Rozsah kontrólnej činnosti 

bol určený plánom kontrólnej činnosti na I. a II. polrok 2017. Bolo ukonče- 

ných 6 kontrol pri ktorých neboli zistené porušenia zákonov a všeobecne 

záväzných nariadení obce Blatnica, Kontrolór obce v roku 2017 vypracoval 

odborné stanovisko k návrhu záverečného účtu obce za rok 2016 a k návrhu 

rozpočtu obce na rok 2018. V roku 2017 nebola na obci evidovaná sťažnosť 

od obyvateľov obce. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o kontrólnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce za rok 2017. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Froľa, 

Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný :  Vladimír Ďuris 

 

- o žiadosti DHZ Blatnica o pridelenie pozemku na výstavbu hasičskej zbrojnice. 

Zasadnutia OZ sa zúčastnili aj členovia DHZ – p. Juraj Svitek a Jozef Feren- 

čík, ktorí vysvetlili poslancom OZ, že je možnosť získania financií na rekonštruk- 

ciu hasičskej zbrojnice alebo financie na výstavbu novej zbrojnice - problém je na 

akom obecnom pozemku budovu postaviť . V diskusii k tejto žiadosti sa vyjadrila 

aj starostka obce, ktorá informovala, že podala žiadosť na rekonštrukciu strechy 

hasičskej zbrojnice, ale financie sme nezískali a tak požiada v tomto roku znovu 

na opravu strechy. Podmienkou je, že budova bude slúžiť pre potreby hasičov 

ďalších 10 rokov.  Po búrlivej diskusii požiadali poslanci OZ starostku obce 

preveriť , či je možnosť podať žiadosť aj na opravu strechy aj na výstavbu novej 

budovy. 
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Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť DHZ Blatnica o pridelenie obec- 

ného pozemku k výstavbe hasičskej zbrojnice. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Froľa, 

Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný :  Vladimír Ďuris 

  

 

6.  D i s k u s i a 

 

Nakoľko diskusia prebiehala počas prejednávania jednotlivých bodov zasadnu- 

tia OZ – tento bod bol ukončený bez diskusných  príspevkov. 

 

 

9. Návrh na uznesenie  

 

Predsedníčka  návrhovej komisie predložila poslancom OZ návrhy na uznesenia, 

ktoré boli jednohlasne schválené. 

 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Froľa, 

Magdaléna Kozáková,  Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný :  Vladimír Ďuris 

 

 

10.   Záver 

 

 Po vyčerpaní programu starostka obce poďakovala poslancom OZ za účasť 

na tomto zasadnutí OZ . 

 

 

 

               Ing. Ivica Súkeníková 

                  starostka obce 

 

 

Overovatelia zápisnice : 

 

Vladimír Froľa 

 

Ing. Jaroslav Bágel 
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U z n e s e n i a 

 zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Blatnici,  dňa 26.2.2018 

 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

číslom uznesenia 1/2018    schvaľuje : 

 

program zasadnutia, overovateľov zápisnice – Vladimír  Froľa a Ing. Jaroslav 

Bágel, návrhovú komisiu – Viera Novosedliaková, Mgr. Janka Špániková a Mgr. art. 

Karol Čičmanec a  zapisovateľka – Miroslava Štanclová 

 

                                                                                                                                                                                                                  

Obecné zastupiteľstvo  

 

číslom uznesenia 2/2018    berie na vedomie : 

 

- kontrolu plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ, 

- podanie majetkového priznania starostky obce 

- žiadosť Poľovníckeho združenia Jasienok a prizvať zástupcu PZ na najbližšie 

zasadnutie OZ 

- ukončenie nájomnej zmluvy ATC a navrhnutie obhliadky ATC do nasledujúce- 

ho zasadnutia OZ 

- žiadosť DHZ Blatnica o pridelenie obecného pozemku k výstavbe hasičskej 

zbrojnice 

- informáciu hlavného kontrolóra obce o ukončenej kontrole č. 6/2017 

- správu hlavného kontrolóra obce o kontrólnej činnosti za rok 2017 

 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

číslom uznesenia 3/2018    schvaľuje : 

 

návrh úpravy cien za hrobové miesta na 10,00 €, 20,00 € a 150,00€ 

 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

číslom uznesenia 4/2018    schvaľuje : 

 

sumu 40,00 € na jedného žiaka pre financovanie centier voľného času 
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Obecné zastupiteľstvo 

 

číslom uznesenia 5/2018    schvaľuje : 

 

úpravu rozpočtu obce č. 1 

 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

číslom uznesenia 6/2018    ruší : 

 

Miestny národný výbor – prevádzkáreň Blatnica bez právneho nástupcu 

 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

číslom uznesenia 7/2018    schvaľuje : 

 

čerpanie rezervného fondu na ÚPN obce Blatnica v sume 10.396,80 € a rekonštruk- 

ciu VO v sume 6.000,00 € 

 

 

Uznesenia boli  jednohlasne schválené. 

 

 

 

 

 

        Ing. Ivica Súkeníková    

                starostka obce 

 

          

Návrhová komisia: 

 

Viera Novosedliaková 

 

 

Mgr. Janka Špániková 

 

 

Mgr. art. Karol Čičmanec 

 

 


